

To: Miss Bethany CHOI
(Fax: 2574 9102)

Integrated IP Training:
PRC Law & Practice Pursuant to the CEPA Implementation

Application Form

Please reserve a seat for me at the training.

Name	
Post	
Company Name	
Address	
Telephone No.	
Fax No. (required)	
Email address (required)	

Deadline: 3.6.2005

Please return this form to the IPD (attn.: Miss Bethany CHOI) either via fax ((852) 2574 9102) or post (25/F, Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong) on or before 3.6.2005. Seats are reserved on a first-come-first-serve basis. Successful applicants will be notified either by email or fax about one week after the receipt of this application form and the course fees.

Course fees of HK\$340 (lunch inclusive) should be made by crossed cheque payable to "the Government of the HKSAR" and posted to IPD together with this form (if sent by post) or within 1 week of submission of this form (if sent by fax) (in the latter event, please state at the back of the cheque the applicant's name, company name and telephone no. for reference). For enquiry, please call 2961 6908

Organised by:

Intellectual Property Office of Guangdong Province
Intellectual Property Department of HKSAR

Co-organised by:

Intellectual Property Office of Shenzhen Municipality

致：蔡穎姬小姐
(Miss Bethany CHOI)
(Fax: 2574 9102)

知識產權綜合課程：履行 CEPA 下之內地法律與慣例介紹

報名表格

本人欲參加以上課程，請為本人預留座位。

姓名	
職位	
公司名稱	
地址	
電話	
傳真(必須填寫)	
電子郵件(必須填寫)	

截止日期：3.6.2005

請填妥資料，於六月三日前傳真至(852) 2574 9102 或寄回香港灣仔皇后大道東 213 號胡忠大廈 25 樓知識產權署蔡穎姬小姐(Miss Bethany CHOI)收。本署將以先到先得方法接受報名。成功報名者將於本署收到報名表及課程費用後約一星期獲發電郵或傳真通知。

是次課程收費為港幣 340 元(包括午膳)，請以劃線支票 (抬頭：香港特別行政區政府) 繳付，並連同本報名表一同寄回本署；如以傳真方式報名，請於遞交表格後一星期內將支票寄回本署 (請在支票背後寫上報名人之姓名，公司名稱及電話以作參照)。查詢電話：2961 6908

主辦單位：
廣東省知識產權局
香港特區政府知識產權署

承辦單位：
深圳市知識產權局(版權局)